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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 2 sept. 1952
*'s Middags te 2 uur aangevangen, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President Drees en de Ministers Algera, Beel, Beyen, De Bruijn, Cals,
Donker, Kernkamp, Van de Kieft, Luns, Mansholt, Staf, Suurhoff, Witte en Zijlstra.

Secretaris: J. Middelburg.
- - -

1. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Nieuw Kabinet
De Minister-President opent de eerste vergadering van het nieuwe Kabinet met een gelukwens aan
de Ministers met hun benoeming, waarbij hij de hoop uitspreekt, dat het nieuwe Kabinet
vruchtbare arbeid zal kunnen verrichten. Hoewel de verhouding tot het Parlement iets anders zal
zijn dan bij het vorige Kabinet lijkt het toch niet geheel juist om van een extra-parlementair
Kabinet te spreken. Na de langdurige pogingen tot het vormen van een Kabinet is de eigenlijke
formatie nog overhaast geschied, waardoor het bijeenroepen van een constituerende vergadering
die gewoonlijk voor de benoeming en beëdiging wordt gehouden, niet meer mogelijk was. Spreker
eindigt zijn inleiding met het uitspreken van de wens, dat de Ministers in het Kabinet tot een
goede samenwerking zullen komen. Minister Beel dankt mede namens de andere Ministers de
Minister-President voor zijn inleidende woorden; hij spreekt de hoop uit, dat met Gods hulp de
arbeid van het Kabinet voor ons land nuttig zal zijn en aan de Ministers zelf bevrediging zal
geven.
- - -

4. Opheffing RAVI
De Minister-President deelt mede, dat de Raad voor Aangelegenheden van Indonesië is ingesteld na
de souvereiniteitsoverdracht ter voorbereiding van de halfjaarlijkse Ministersconferentie van de
Unie en ter behandeling van allerlei andere zaken betreffende Indonesië. Nu Indonesië niet meer
aan de halfjaarlijkse conferentie wenst deel te nemen, bestaat er geen behoefte meer aan deze
afzonderlijke commissie uit de Ministerraad, zodat deze ware op te heffen. Ten behoeve van het
interdepartementale overleg over vraagstukken met betrekking tot Indonesië is het echter
wenselijk de Commissie voor Aangelegenheden van Indonesië (CAVI) wel te doen voortbestaan.
Spreker stelt voor in deze zin te besluiten. De Raad verklaart zich hiermede accoord.
- - -

5. Het overbrengen van de Indonesische zaken naar andere Departementen
Minister Kernkamp stelt de vraag of de raad zich er mede kan verenigen, dat de behandeling van de
Indonesische zaken zo snel mogelijk overgaat naar het Departement van Buitenlandse Zaken. De
Minister-President deelt mede, dat de voormalige Staatssecretarissen Blom en Götzen een nota
hebben opgesteld over de vraag hoe de bedoelde overgang zou kunnen plaatsvinden. Spreker
merkt op, dat het wenselijk is de behandeling van bepaalde kwesties, welke Indonesië betreffen,
naar andere Departementen dan Buitenlandse Zaken te doen overgaan, terwijl tevens aan een
inkrimping van het apparaat meer aandacht moet worden geschonken. Spreker stelt voor, dat hij
de hierbij betrokken Ministers (Buitenlandse Zaken, Defensie, Onderwijs, Financiën,
Economische Zaken, Maatschappelijk Werk) voor een bespreking van deze kwestie zal
bijeenroepen. Aldus wordt besloten.

6. Troonrede
- - -
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Minister Kernkamp neemt aan, dat men in de Troonrede een passage inzake Nieuw-Guinea zal
verwachten. Enkele Ministers zijn van oordeel, dat men deze kwestie in de troonrede beter
onbesproken kan laten. De Minister-President geeft in overweging in de Troonrede te vermelden,
dat een ontwikkelingsplan voor Nieuw-Guinea wordt voorbereid. Men gaat dan niet op de
controverse in. Minister Kernkamp verklaart zich hiermede accoord.
- - -


